

Protokoll fört vid styrelsemöte för Föreningen Kulturhuset 2017-03-10.

Närvarande: Peter Olsson, Adam Du Rietz, Emily Lundell, Sebastian Dahlander, Fanny Isfeldt, Johan Barota, Elisabeth Westlund. Jon Heinpalu, Johan Jonsson.

1 Mötets öppnande

2 Val av mötesfunktionärer

2.1 Val av mötesordförande

Till ordförande valdes Peter Olsson.

2.2 Val av mötessekreterare

Till mötessekreterare valdes Elisabeth Westlund.

2.3 Val av justerare tillika rösträknare

Valdes Emily Lundell och Adam Du Rietz

3 Fastställande av föredragningslista

Fastställdes med följande ändringar:

1.2.1 Anställning

1.2.2 Flyttbar inspelningsstudio.

4 Nästa möte

Nästa möte den 5 april 2017 kl.18.00

5 Rapporter utskott

5.1 Arbetsutskottet

AU går igenom posten och det som anses viktigt tas upp på mötet.

Beslutsliggare förs av Peter o och Sebastian.

5.2 Ekonomiutskottet

ABF? Vem gör sammanställningen? Jonsson?

Varför var loppisen sen?

Hur går budgeten ihop?

5.3 Personalutskottet

Inget inskickat.

Mickes ev. anställning.

Jons vikarie. Peter Olsson skickar ut annons.

6 Rapporter personal

6.1 Administrativ samordnare

Det saknas en lista på vilka som har fått lön.

6.2 Operativ samordnare

Nya hyresgäster?

Mer reklam för evenemangen.

6.3 Övrig personal

Inget.

7 Personalfri punkt

Inget.

8 Rapporter arbetsgrupper och ansvarsområden mm

8.1 Arrangemangsgruppen

Charta spelningen gick bra.

8.2 Fastigheten

Möte med kommunen imorgon om bla belysning, Sebastian, Carl och Tim.

Offert på nytt Wifi 210 000:-

8.3 Information och kommunikation

Emily och Albin, efterlyser mer folk i gruppen.

8.4 Medlemsföreningar

Peter O, förslag på avtal för medlemsföreningar.

8.5 Nyfiket

Ommöblerat, möte på gång, diskussion om budgeten.

8.6 Verkstäderna

Kontakt med ansvariga.

ABF, fortsatt? Nya samarbetspartners?

8.7 Övriga verksamhetsområden

Inget.

9 Inkomna förslag, motioner och liknande till styrelsen

9.1 Struktur för arrangörsgrupper i Kulturhuset

9.2 Uppdatering av Styrelsedokument

Pågående arbete.

Förslag godtagit.

9.3 Ny arbetsgrupp i freeshopen, mandat och budget

Johan Arvidsson, kontakt.

9.4 Målarprojekt, relokalfönster

Konst ut mot gården i replokalerna, befogenheter?

Styrelsen röstade för förslaget.

9.5 Ny ansvarig Öppna Repan, samt mandat och budget

Valdes Axel Börker. Beslut enligt förslag.

9.6 Nya arbetstider för Operativ Samordnare

Se bifogat förslag.

10 Fördelning och avlöning av tillfälligt arbete

10.1 Fördelat arbete

Se bifogad lista.

10.2 Kommande arbeten

Intresselista för arbete.

Sätta upp listor och sprida ordet.

Opsam tar kontakt med kontaktpersoner.

11 Helg- och festjour

Gicks igenom.

11.1 Kommande helgjourer

Gicks igenom.

11.2 Kommande festjourer

Gicks igenom.

12 Övriga frågor

12.1 Mickes anställning? Godkännes till vidare. Till nästa styrelsemöte ska ett bättre förslag och underlag tas fram.

12.2 Flyttbar inspelningsstudio

Tillägg (till samma förutsättningar som vanliga inspelningsstudion)

Johan Jonsson lämnade in ett förslag. Bifogas.

13 Mötets avslutande

Ordförande avslutade mötet.

Justeras

Justeras

Emily Lundell

Adam Du Rietz



26-04-2017

Mötessekreterare Elisabeth Westlund